
附件1：

2017年苏州市高层次人才需求信息表

	单位名称
	张家港康得新光电材料有限公司
	联 系 人
	许丽华

	地    址
	张家港保税区晨港路85号
	电子信箱
	xulh@kdxfilm.com

	邮    编
	215600
	电    话
	0512-80151107

	网    址
	http://www.kangdexin.com/
	传    真
	

	康得新光电材料事业群位于江苏省张家港市保税区，经过多年的技术储备及外延扩展，康得新投资45亿打造的“2亿平米光电材料产业集群” 于2013年11月全面投产，彻底打破外资对国内高端功能薄膜市场的垄断。
光电材料产业群占地574亩，拥有24万平方米厂房和200台套国外先进设备，是国内功能薄膜龙头企业和世界唯一全产业链、高集中度的光电材料企业，下设大屏触控、柔性材料、装饰材料、挤出材料、涂布材料、显示材料、窗膜七大事业部及溅射、模具、树脂三大制造中心，拥有从光学设计、超精密模具加工、光学膜制造到专用材料开发的完整核心技术。产业群各事业部既互为上下游，又面向市场供应终端产品，垂直一体化及规模优势使公司产品具有强大的竞争力，广泛用于显示、装饰、汽车建筑隔热、3D智能显示等领域，已向国内外200余家一二线客户批量供货，成为全球高端光电功能材料主流供应商。

	人    才    需    求    信    息

	岗位
	专业
	工作内容及方向
	学历学位
	人数
	待遇（年薪）

	研发
	高分子
	研发（显示材料）
	硕士
	5
	15万以上

	研发
	光学、真空等
	研发（柔性材料）
	博士
	2
	20万以上

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	合  计
	需求岗位数2(个)，需求人数2(人)，涉及专业2 (门)，

需求博士1(人)、硕士1(人)、本科及以下0(人)。

	备  注
	


Suzhou Vacancy Information for Foreign Experts 

(2017) 

	Name of the Organization
	Zhangjiagang kang new photoelectric material co., LTD
	Contact Person
	Lihua xu

	Address   
	Zhangjiagang freetradezone
	E-mail
	xulh@kdxfilm.com

	Zip Code
	215600
	Telephone
	0512-80151107

	Web Site
	http://www.kangdexin.com/
	Fax
	

	Brief Introduction of the Organization

The company is located in Zhangjiagang freetradezone，After many years of technical reserves and epitaxial extension，Kant's new 4.5 billion investment to build "200 million - square - meter photoelectricity material industry cluster" in November 2013 to full production，Completely break the monopoly of foreign capital for domestic high-end feature film market.

Photoelectric materials industry group covers an area of 574 acres, has 240000 square meters workshop and 200 sets of advanced equipment abroad, and all the world's only domestic functional thin film is leading enterprises and industrial chain, high concentration of photoelectric materials enterprises, the domestic touch, flexible materials, decoration materials, extrusion materials, coating materials, according to the material, the diaphragm seven divisions and sputtering, mold, resin three major manufacturing center, has from the optical design, super precision mold processing, optical film manufacturing to the entire core technology of special material development. Each department are both upstream and downstream of industrial clusters, and geared to the needs of the market supply of end products, vertical integration and scale advantage to make the products of the company has strong competitiveness, it is widely used in display, decoration, car building insulation, 3 d intelligent display and other fields, from both at home and abroad has more than 200 a second-tier customer batch supply, become the mainstream high-end photoelectric functional material suppliers.

	Vacancy Information

	Position Title
	Major
	Position Description
	education background
	Vacancy Number
	Salary & Welfare

	research and development
	polymer
	Research and development (display material)
	master
	5
	More than 150000

	research and development
	Optical, vacuum, etc
	Research and development (flexible material)
	doctor
	2
	More than 200000

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	Total
	Position Number     ，Vacancy Number      ，Number of Related Major     ，

Doctor Degree     、Master Degree   、Bachelor Degree and Below     。

	Note
	


